
Protokół nr 1/2018/2019 z posiedzenia
Rady Naukowej Instytutu Geografii Społeczno-Ekonomicznej 

i Gospodarki Przestrzennej
Wydziału Ekonomii, Finansów i Zarządzania Uniwersytetu Szczecińskiego 

w dniu 12 lipca 2019 r.

Porządek obrad:

1. Zasady zgłaszania kandydatów na przewodniczącego Rady Naukowej oraz do 

pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dyrektora instytutu i pełniącego obowiązki 

dziekana wydziału

2. Wybór przewodniczącego Rady Naukowej Instytutu

3. Wybór kandydatów do pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dyrektora instytutu

4. Wybór kandydatów do pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dziekana wydziału

Ad.1

Pełnomocnik Rektora ds. organizacji dyscyplin naukowych prof. dr hab. Marek Dutkowski 

przywitał zebranych powołując się na Zarządzenie nr 97/20149 Rektora US z dnia 11 lipca 

2019 r. i rozpoczynając tym samym zebranie Rady Naukowej Instytutu.

Zaproponowano i zatwierdzono jednomyślnie w głosowaniu w sposób jawny skład komisji 

skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów w osobach: dr Tomasz Norek, dr Rafał Czyżycki, 

dr Leszek Gracz.

Prof. Marek Dutkowski przedstawił propozycję procedury. Zgłoszenie kandydatów na 

stanowisko przewodniczącego rady: kandydaci z pośród członków Rad, zgłaszani będą 

imiennie z uzasadnieniem lub bez, zgłoszeń może być dowolna ilość. Następnie Komisja 

przygotuje karty do głosowania, na których znajdą się zaproponowani kandydaci. Każdy 

będzie miał jeden głos. Jeżeli będzie jedna kandydatura i uzyska 50% plus 1 głos obecnych 

to sytuacja się rozstrzygnie, będzie to nowy Przewodniczący Rady Naukowej Instytutu. Jeżeli 

kandydatów będzie więcej i tylko jedna osoba lub żadna z osób nie uzyska wymaganej 

większości, wówczas nastąpi rezygnacja z tej zasady i ustalenie co dalej. Te osoby nie mogą 

już w następnej turze uczestniczyć w głosowaniu. Wtedy należy na nowo otworzyć listę 

ewentualnych kandydatów. Można również przyjąć, ze przewodniczącym zostanie ta osoba, 

która uzyskała najwięcej głosów. Takie rozwiązanie skróci i ułatwi procedurę. Profesor Juliusz 

Engelhardt zauważył, że nie ma przepisu z wymogiem uzyskania bezwzględnej większości 

głosów w głosowaniu na przewodniczącego rady, co potwierdził prof. M. Dutkowski. Przy 
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wyborze przewodniczącego przyjęto wybór tej osoby, która uzyska największą ilość głosów, 

niezależnie od liczby kandydatów. Propozycja została przyjęta.

Przy wyborze kandydatów do pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dyrektora instytutu i do 

pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dziekana wydziału, prof. M. Dutkowski przedstawił 

propozycję zgłaszania kandydatów tylko raz Jeżeli nie będzie propozycji kandydatur, Pan 

Rektor dokona wyboru osób. Jeżeli będzie jedna kandydatura i uzyska 50% plus 1 głos, 

zostanie zaproponowana jedna osoba. Jeżeli ta osoba nie uzyska większości głosów, żadna 

kandydatura nie zostanie zaproponowana JM Rektorowi. Gdy będzie więcej kandydatów, 

można będzie oddać maksymalnie 2 głosy. Jeżeli kandydat nie uzyska większości głosów 

(50% plus 1), nie będzie brany pod uwagę w ewentualnej kolejnej rundzie wyborów.

Zaproponowany sposób wyboru został przyjęty.

Informację uzupełniono o wyjaśnienie w kwestii zgłaszania kandydatur - osoba zgłaszana 

obecna na Sali musi wyrazić zgodę na kandydowanie, jeżeli osoby zgłaszanej nie ma na Sali 

należy przedstawić jej pisemną zgodę na kandydowanie.

Ad. 2

Przystąpiono do wyboru przewodniczącego Rady Instytutu. Osób obecnych na sali było 24 (z 

30 członków Rady Naukowej).

Prof. Grażyna Rosa zgłosiła kandydaturę prof. US Przemysława Pluskoty. W uzasadnieniu 

wymieniła następujące fakty: pan profesor kieruje dużą katedrą, ma doświadczenie w 

kierowaniu zespołem, prowadzeniu spotkań, kieruje projektami, jest już w odpowiednim czasie 

po habilitacji, jego doświadczenie i dynamika w działaniu wskazują, ze może dobrze 

poprowadzić Radę. Dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US wyraził zgodę na kandydowanie 

na przewodniczącego rady.

Wobec braku zgłoszeń innych kandydatów przystąpiono do głosowania. Komisja skrutacyjna 

przygotowała karty do głosowania. Głosy można oddawać tylko na tak lub nie. Zaakceptowano 

takie rozwiązanie.

Głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Naukowej Instytutu, kandydat 

dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US

Uprawnionych do głosowania 30

Liczba obecnych 24

Liczba głosów oddanych 24

Liczba głosów ważnych 24
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Liczba głosów nieważnych

Liczba głosów na tak

Liczba głosów na nie

0

23

1

W wyniku głosowania tajnego Rady Naukowej Instytutu Geografii Społeczno-Ekonomicznej 

i Gospodarki Przestrzennej, przewodniczącym Rady Naukowej Instytutu wybrany został 

dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US.

Ad. 3
Przewodniczący Rady Naukowej dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US zaprosił do 

zgłaszania kandydatów na p.o. Dyrektora Instytutu Geografii Społeczno-Ekonomicznej i 

Gospodarki Przestrzennej. Prof. dr hab. Jolanta Zieziula, prof. zw. zgłosiła kandydaturę prof. 

dr hab. Grażyny Rosy, prof. zw., podając następujące uzasadnienie: nowy Instytut zaliczany 

jest w większym stopniu do ekonomii wiec kandydatem powinien być ekonomista, wobec 

ogromu wyzwań, które stoją przed Instytutem, Dyrektorem Instytutu powinna być osoba młoda, 

ale jednocześnie, ze względów natury formalnej dobrze aby był to profesor tytularny, z 

doświadczeniem. Co więcej, powinien być to sprawny organizator, osoba, która dobrze buduje 

zespoły, która wspiera pracowników w rozwoju naukowym. Podkreśliła, iż w ostatniej kadencji 

Pan Dziekan Engelhardt postawił na doskonałą kandydaturę, która się sprawdziła, ponieważ 

dorobek naukowy, rozwój naukowy na Wydziale Zarządzania i Ekonomiki Usług postępuje 

bardzo dobrze. Prof. Grażyna Rosa jest osobą bardzo konsyliacyjną, bardzo życzliwą ludziom, 

jednocześnie bardzo stanowczą. Jest to najlepsza kandydatura jaką możemy mieć w 

najbliższym czasie i później.

Przewodniczący dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US. uzyskał zgodę prof. Grażyny Rosy 

na kandydowanie.

Profesor Przemysław Pluskota zgłosił kandydaturę dr hab. Rafała Kioski, prof. US. Jako 

uzasadnienie podał jego dynamizm i młody wiek wskazując jednocześnie doświadczenie w 

kierowaniu zespołem, pracą na rzecz Wydziału. Wyraził przekonanie, ze razem z panią 

profesor stworzyliby świetny tandem, aby poprowadzić Instytut.

Dr hab. Rafał Klóska, prof. US wyraził zgodę na kandydowanie.

Wobec braku zgłoszeń innych kandydatów przystąpiono do głosowania. Komisja skrutacyjna 

przygotowała karty do głosowania. Głosy można oddawać tylko na tak lub nie. Zaakceptowano 

takie rozwiązanie.
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Głosowanie w sprawie wyboru kandydatów do pełnienia funkcji pełniącego obowiązki 

dyrektora instytutu

Zgodnie z zarządzeniem nr 97/2019 Rektora US w sprawie zwołania pierwszych posiedzeń 

rad naukowych instytutów w Uniwersytecie Szczecińskim.

Zgodnie z § 2 ustęp 1 dokonano wyborów kandydatów na p.o. Dyrektora Instytutu Geografii 

Społeczno-Ekonomicznej i Gospodarki Przestrzennej

W wyniku głosowania tajnego, Rada Naukowa Instytutu Geografii Społeczno-Ekonomicznej 

i Gospodarki Przestrzennej, wskazała następujących kandydatów do pełnienia funkcji 

pełniącego obowiązki dyrektora instytutu:

1) dr hab. Rafał Klóska, prof. US

Uprawnionych do głosowania 30

Liczba obecnych 24

Liczba głosów oddanych 23

Liczba głosów ważnych 23

Liczba głosów nieważnych 0

Liczba głosów na tak 17

Liczba głosów na nie 6

2) prof. dr hab. Grażyna Rosa, prof. zw.

Uprawnionych do głosowania 30

Liczba obecnych 24

Liczba głosów oddanych 24

Liczba głosów ważnych 23

Liczba głosów nieważnych 1

Liczba głosów na tak 23

Liczba głosów na nie 0

Wyniki odczytano.
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Ad. 4
Przewodniczący przystąpił do 4 punktu porządku obrad - wyboru kandydatów do pełnienia 

funkcji pełniącego obowiązki dziekana wydziału.

Dr hab. Beata Meyer, prof. US zgłosiła kandydaturę dr hab. Igora Kavetskyy, prof. US na 

pełniącego obowiązki dziekana wydziału. W uzasadnieniu podkreśliła, iż współpracowała z 

profesorem przy tworzeniu kierunku Turystyka i Rekreacja, jego kompetencje w zakresie tego, 

czym będzie zajmował się dziekan wydziału ocenia bardzo wysoko, doskonale zna się na 

wszystkich kwestiach związanych z dydaktyką, z tworzeniem nowych kierunków itd. Z 

doświadczenia wie, że wszyscy pracowali bardzo ciężko, a profesor, szczególnie.

Dr hab. Igor Kavetskyy, prof. US nie wyraził zgody na kandydowanie na pełniącego obowiązki 

dziekana wydziału. Podziękował za słowa uznania, nie spodziewał się zgłoszenia, jednak nie 

czuje się na siłach kandydować na dziekana.

Dr hab. Jacek Buko, prof. US ponowił propozycję kandydatury dr hab. Igora Kavetskyy, prof. 

US, potwierdzając wszystkie jego kompetencje. Podkreślił, ze dziekan wydziału będzie pełnił 

funkcje dotychczasowych prodziekanów ds. kształcenia i ds. studenckich co nie będzie łatwym 

zadaniem, a prof. Kavetskyy doskonale by się do tego nadawał. Zadaniem Dziekana na 

nowym wydziale będzie kompensowanie różnic w obciążeniach godzinowych. Pan profesor 

już realizował to na Wydziale Nauk o Ziemi jako jedyny na uniwersytecie. Realizował to 

właśnie.

Pomimo deklaracji wsparcia od wszystkich pracowników, dr hab. Igor Kavetskyy, prof. US nie 

wyraził zgody na kandydowanie.

Dr hab. Jacek Buko, prof., US zgłosił kandydaturę prof. M. Dutkowskiego podkreślając 

doświadczenie obecnego Dziekana WNoZ, w szczególności w tematach wyzwań stojących 

przed dziekanem.

Prof. M. Dutkowski nie wyraził zgody na kandydowanie, argumentując, iż nie zajmował się 

bezpośrednio tematami kształcenia i studenckimi, w tym zakresie wspierał go prof. Kavetskyy. 

Nie zgłoszono kolejnych kandydatur.

Tym samym posiedzenie Rady Naukowej Instytutu zakończono nie wskazując kandydata do 

pełnienia funkcji pełniącego obowiązki dziekana.
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